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Geachte heer H, 

 

Op 17 juni heeft u mij een brief gestuurd waarin u uw ongenoegen uit over de 

gang van zaken rond de recente wijziging van de Beleidsregel doelmatigheid 

hoger onderwijs in het kader van de omgang met aanvragen voor hbo masters. 

Graag licht ik een en ander kort toe.  

 

In de u wel bekende Strategische Agenda Hoger Onderwijs en Onderzoek 2015 – 

2025 (‘De waarde(n) van weten’) is deze wijziging van de beleidsregel op 

meerdere plekken aangekondigd. Zo staat op blz. 55 te lezen: ‘Om meer ruimte 

te bieden voor bekostigde hbo-masters, zal ik de huidige beperking tot prioritaire 

terreinen (topsectoren, zorg, onderwijs en masters die aansluiten bij driejarige 

trajecten voor vwo’ers) in de beleidsregel macrodoelmatigheid opheffen’. Op blz. 

60 en 92 staat een dergelijke passage nog eens te lezen. Deze Strategische 

Agenda is meerdere keren met u besproken. Over de Strategische Agenda heeft 

op 14 december 2015 een debat met de Tweede Kamer plaatsgevonden. Ik neem 

dus afstand van uw opmerking in uw brief dat ik niet transparant zou hebben 

gehandeld of dat deze wijziging onvoldoende aangekondigd is. 

 

Met de wijziging van de Beleidsregel doelmatigheid hoger onderwijs is 

bovenstaande beperkende zin uit de beleidsregel geschrapt. Daarmee is één-op-

één gedaan wat in de Strategische Agenda is aangekondigd. De publicatie van de 

gewijzigde beleidsregel viel qua planning samen met een conferentie 

georganiseerd door het Landelijk Platform Professionele Masteropleidingen, waar 

ik in een vraaggesprek met de dagvoorzitter aan de publicatie van de gewijzigde 

beleidsregel – en daarmee een voornemen uit de Strategische Agenda – heb 

gememoreerd. 

 

De wijziging is overigens geen vrijbrief voor de bekostiging van alle hbo masters. 

Aanvragen voor hbo masters zullen aan de hand van de beleidsregel op 

macrodoelmatigheidsaspecten worden getoetst door de CDHO, waarna zij aan mij 

advies uitbrengen over het al dan niet bekostigen van een hbo master. Alleen 

wanneer er een voldoende onderbouwde arbeidsmarktbehoefte bestaat aan de 

hbo master én wanneer er ruimte is in het stelsel voor de opleiding, gegeven het 
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al aanwezige aanbod van bekostigde en niet-bekostigde masters, zal ik besluiten 

een hbo master toe te voegen aan het bekostigde stelsel.  

 

Ik ga er van uit u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben over de gang van 

zaken. Een afschrift van deze brief heb ik verzonden aan de vaste commissie voor 

Onderwijs, Cultuur en Wetenschap van de Tweede Kamer, VNO-NCW en de VH.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

de minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, 

 

 

 
dr. Jet Bussemaker 
 


